
   
 
 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 

 

I Norrtelje tidning står att läsa att det populära industrimuséet Pythagoras för närvarande håller 

stängt till följd av att de saknar besked om finansiering från Norrtälje kommun. Möjligheterna för 

kulturarbetare att verka i kommunen ter sig minst sagt svåra då muséet inte vågar ha några 

anställda.  

 

Vad har du tänkt göra åt detta och hur ska du förhindra att detta uppstår igen? När kan muséet 

öppna igen? 

 

 

 

Catarina Wahlgren, Vänsterpartiet 


